
 

 

DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING 

REFERAT FRA ÅRSMØTE 

LØRDAG 29. JUNI 2024, KL 1600 VED KIOSKHYTTA 

0. Møteforhold 

Svært vindfullt, vanskelige lydforhold. 
Observatør fra styret i Helleskilen vel og båtforening deltar. Bakgrunnen for dette er 
at styrene i velforeningene har kommet til at det er hensiktsmessig å samarbeide i 
kontakten med ny grunneier Fredrikstad Kommune fordi det er flere 
sammenfallende interesser mellom foreningene. 

1. Konstituering 
Vellets formann, Ole Morten Merli (OMM) ønsket velkommen og foreslo seg selv som 
møteleder.  
 
a) Fremmøtte medlemmer ble godkjent og anslått til ca 65.  

b) OMM foreslo Christian Stenberg som møte sekretær, han ble valgt ved akklamasjon. 

c) Terje Inglingstad og Jarle Stensrud ble valgt til å undertegne protokollen, valgt ved 

akklamasjon. 

d) Det kom ingen innsigelser mot møtets lovlige innkalling. Sakslisten ligger på 
hjemmesiden.  

 

2. Styremøter / annen aktivitet 
OMM gikk gjennom de viktigste punktene fra årsberetningen. Redegjørelsen ble tatt til 
etteretning. 

 

3. Kioskhytta 
• Leies ut på åremål - fortsatt en god løsning.  

• Kiosken leies av Foten 

 

4. Båthavna 
OMM gjennomgikk årsberetningen og føyde til litt om hva som er gjort av vedlikehold. 

 
Det ble stilt spørsmål fra medlemmer: 

 



 

 

• Spm om flytebrygge/utriggere til båtplass ved kranen. OMM redegjorde for at styret har 
behandlet saken. Tiltaket er ikke omsøkt. Det ville ikke blitt godkjent. Styret har meddelt 
dette og bedt om at anlegget fjernes. 

• Spm om utskiller/miljøforsvarlig løsning til spyling av båt i havnen. Dette er helt sikkert 
et økonomisk spørsmål. Det er naturlig at dette eventuelt vurderes i forbindelse med  
planlagte endringer i havnen. Styret vil vurdere å innhente priser. Kostnader vil uansett 
bli forelagt årsmøtet.  

• Spm om waierne i havnen. Vedlikehold osv. Waierene er gamle, men de er inspisert. 
Oppfordrer alle til å gi beskjed dersom noen observerer skader eller annet.  

5. Økonomi 

 
Regnskapet var vedlagt årsbrevet i januar. DVB har sunn økonomi med en saldo per 15. juni 
på ca kr 600 000  
 
• Utbedringer i havna (særlig stålbryggen er moden for utskifting).  

 
• Stadig mer kostnadskrevende å drive båthavn og foreningens andre kostnader. 

• OMM viste til punkter i regnskapet.  

 

6. Diverse 
Dugnaden den 15. juni ble gjennomført med god deltakelse. 

 

Neste dugnad er mandag 15. juli. Medlemmene oppfordres til å møte opp. 

 

7. Innkomne forslag 

 
Flatå redegjorde for sine forslag 

Forslag om å sette opp et fartsskilt. Styret har behandlet forslaget og vi besørge 
oppsett av skilt som anmoder om redusert hastighet.  
Forslag om å stille spørsmål til kommunen om feiegebyrer når pipene ikke feies. DVB 
vil sende kopi av brev som er levert fra Flatå til Reidar Jensen til kommunen og stille 
spørsmål om dette.  

 

8. Valg 

 
• Kasserer Roger Olavesen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon. 
• Visebåthavnsjef Thomas A Pettersen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon. 
• Styremedlem Bjørn Olsen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon. 
• Revisor Hilde Marie Elverum ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon.  
• Medlem i valgkomiteen Reidar Støren ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon. 
• Berit Inglingstad ble valgt til nytt medlem av valgkommiteen som erstatning for Einar 

Eide-Fredriksen. 
 

Styrets sammensetning er etter dette: 



 

 

o Leder:    Ole Morten Merli (2023-2025) 

o Kasserer:   Roger Olavesen (2024-2026) 

o Sekretær:   Christian Stenberg (2023-2025) 

o Båthavnsjef:   Reidar Jensen  (2023-2025) 

o Visebåthavnsjef:  Thomas A Pettersen (2024-2026) 

o Styremedlem:   Bjørn Olsen  (2024-2026) 

 

o Revisor:  Hilde Marie Elverum (2024-2026) 

o Valgkomité:  Berit Inglingstad (2024-2025) 

Reidar Støren  (2024-2026) 

 

9. Eventuelt 
Ingen forhold tatt opp. 

 

 

 

Referent: 

Chr. Stenberg 

 
Godkjenning av protokoll: 
 
_________________________________      _______________________________ 
 Jarle Stensrud        Terje Inglingstad 
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